
Österängarnas Samfällighetsförening Protokoll Styrelsemöte nr 1 – 2023-06-11 

 

Närvarande 

Jörgen Ohlsson, Anna Fahlander, Anders Gustavsson, Tomas Nilsson och Ingela Löfgren 

§1 

Öppning 

Ordförande Jörgen Ohlsson, hälsar välkommen och förklarar mötet öppnat. 

§2 

Dagordning 

Dagordningen godkändes 

§3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll skickas till Tomas Nilsson för att läggas ut på hemsidan. 

§4 

Inkommande post 

Grannyttrande enskilt avlopp 

Styrelsen har ställt ett antal kompletterande frågor till kommunen via e-post. 

Styrelsen ser inga problem med detta och kommer ta beslut via e-post i god tid innan svaret skall vara 

inne hos kommunen. 

Brev från Lantmäteriet inkom 2023-06-20 där Lantmäteriet godkänner förändringar av styrelsen. 

 §5 

Markförläggning/El 

El killarna har gjort klart sitt arbete med ledningarna uppe på berget och alla berörda verkar nöjda 

med arbetet.  Det enda som är kvar är de gamla kablarna och stolparna som kommer att tas bort i 
Dec – Jan och en slutbesiktning i Aug 23  

Det inkom även en oro att killarna hade grävt i sönder en ledning på grund av att det läckte vatten 

men detta visade sig vara ett naturligt fenomen. (vatten som rann längs ett berg)  

§6 

Sommarvattnet 

Inga klagomål på sommarvattnet från våra sommargäster utan det verkar rinna på bra. 

Jonas, från Hjelms Rör, kommer att göra rent tanken och byta filtermassa efter avstängningen i höst.  

Regler vid rengöring har godkänts och kommer att följas. 

De som är i sina stugor när vattnet stängs av i höst får då snällt be en granne om de behöver vatten 

under tiden rengöringen sker. 



 

 

§7 

Ekonomi 

Vi har en väldigt god ekonomi inom föreningen i dagsläget. 

238,000 kr på banken och på reserv. konton har vi utökat med 50,000 kr så vi i dagsläget har 
100,000kr 

 

§8 

Brygga/Båtplats 

Sten-Erik, Lisbeth Selöfalk och Anders, har kompletterat bryggan vid badbryggan med brädor som gör 
att spik och flis inte bör vara ett problem. 

Tomas och Anders har korrigerat kedjorna så att betongblocken är på säkert avstånd under bryggan. 

Bra insatser av alla inblandade. 

§9 

Övriga frågor 

Jörgen har beställt grus till vägen ner mot båtplatsen. 

Vid tomt, 615 – 617, ligger det en hel del sly vid vägkanten på vänster sida. Jörgen ska kolla med 
ägaren. 

Jörgen undersöker möjlighet att köpa kantklippning av våra egna vägar i samband med att kommunen 

klipper vägarna som kommunen underhåller. 

 

§10 

Nästa möte 

Nästa möte är hemma hos Ingela Löfgren tomt 535 den 13 augusti 2023 kl 15.00 


